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Bestyrelsesmøde – 21. oktober 2024 

Deltagere 
Fra bestyrelsen 

Lars Scheving, Jan Kristiansen, Thorbjørn Joest Andersen, Sidsel Nordman Bie, Lars Hulvej, Ole 

Bønnelycke, Sune Johansson og Kim Hyldig 

Dagsorden/Referat 
1. DH-DM 

K.A.S. vil også gerne bidrage til afviklingen af stævnet til næste år og går allerede nu i gang 

med at rekruttere folk til kerne-teamet og så en masse frivillige hjælpere. Bestyrelsen ser det 

også som sin opgave at få flere både fra K.A.S. til at deltage næste år. I år deltog 4 både 

(heraf to skolebåde). 

2. Klage 

Der har været en henvendelse om et forhold på bådpladsen. Bestyrelsen går videre med 

sagen. 

3. Samarbejde med Frem ifm. udviklingen af bådpladsen, optagning/søsætning mv. 

Efter bådejermødet den 8.10 2024 har der været kontakt med Frem og K.A.S. Vi afventer 

udspil fra Frem ift. Samarbejdet. 

4. Budgetproces 

Budgetlægningen + arbejdet med at planlægge økonomien fremadrettet i de kommende år er 

i gang. Oplæg og deadlines til budgetprocessen blev godkendt. 

5. Kandidater til Svanemøllehavnens bestyrelse 

På bådejermødet den 8.10.2024 blev Ole Bønnelycke valgt som bådejernes kandidat til 

havnebestyrelsen. Niels Laursen blev valgt som bestyrelsens kandidat - De nuværende 

repræsentanter i havnens bestyrelse sætter sig sammen med de nye kandidater så der sikres en 

glidende overgang. 

6. Visionsplanen/Visionsgruppen 

K.A.S. skal appellere til at visionsarbejdet om fremtidens Svanemøllehavn genoptages. 

Bestyrelsen vil holde et internt bestyrelsesseminar, hvor der arbejdes med input til fremtidens 

havn og med mulige samarbejdsmodeller. 

7. Evt. 

Den nuværende mail-løsning migreres fra one.com til Microsoft, når der er lagt en pålidelig 

og risikofri plan.  

Vi skal sikre at N.E.A. inddrages i arbejdet med at planlægge den kommende migration til ny 

IT platform, så vi kommer så problemløst over som muligt. 

Bestyrelse og udvalg indleder arbejdet med at skrive indlæg til årsberetningen. 

  

 


